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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #5
2022-01-20, 17:39
å Zoom & Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Nathalie Wehlin öppnar mötet klockan 17:39.

1.2 Val av mötesordförande

Sittande Ordförande Nathalie Wehlin nominerar sig själv till mötesordföran-
de.

Mötet väljer Nathalie Wehlin till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Sittande Sekreterare David Nissolle nominerar sig själv till mötessekreterare.

Mötet väljer David Nissolle till mötessekreterare.

Mötet tar paus 17:40 för att skaffa access till Funq! Alla förutom den flinke
Sekreteraren som redan löst det och stoltserar med sin goda framförhållning.

Mötet återupptas klockan 17:44.

Justeras:

Johanna Jacobsson
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Wilma Selander
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1.4 Närvaro

Nathalie Wehlin
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Desirée Sundberg
Julia Osswald
Wilma Selander
Martin Tran
Mathilda Brandt Öberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor
Revisor

1.5 Försenad ankomst

Kommunikationsansvarig Johanna var smått försenad men hävdar akade-
misk kvart som försvar.

Mötet godkänner Johannas försvar.

1.6 Adjungeringar

Revisorerna adjungeras med fullständig yttrande- och närvarorätt.

1.7 Godkännande av dagordning

Martin föreslår att byta plats på punkt 4.9 Hedersutmärkelse och 4.10
Funq då revisorerna inte kommer vara närvarande då.

Mötet godkänner dagordningen med ett platsbyte av Punkt 4.9 och 4.10.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Wilma Selander och Johanna Jacobsson ställer upp som justeringspersoner.

Mötet väljer Wilma Selander och Johanna Jacobsson till justeringspersoner

Mötet kommer överens om att sätta justeringsdatumet två veckor senare,
den 3 februari.

Mötet fastslår 3 februari som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

På det föregående mötet diskuterades sektionsmötet som var i annalkan. En
gedigen schemaläggning för styrelsens kommande aktiviteter genomfördes
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också.

3 Uppdateringar Månadsrapporter

Sedan det förra styrelsemötet har styrelsen bland annat genomfört November-
SM.

Kommunikationsansvarig Johanna har skickat ut ett nyhetsbrev och haft lite
kontakt med andra sektioner angående middagar. I övrigt har hon lyckats
”dodgea rona” och skrivit på sitt exjobb.

Kassör Daniel har svårt att förnimma när styrelsen senast hade möte och
därmed vad han gjort sen dess men han har i varje fall jobbat mycket med
kvitton. Han har vänt på dygnet.

Appendix Wilma har pluggat till tre tentor där det var lite oklart hur det
gick. Hon har likt resten av styrelsen firat jul och tagit lite ledigt.

Ordförande Nathalie har skickat mail till både höger och vänster. I övrigt
har hon skrivit en tenta i december vilket ledde till en tentafri januarimånad.
Hon har också klarat sig undan Covid-19.

Sekreterare David har jobbat på protokoll och skrivit tentor. Han blankade
tentamen i reglerteknik.

Vice Ordförande Andrea har styrt ihop teambuilding för PNS och styrt PNS-
möte där det hölls en JML fokuserad workshop. Hon var på Luciabal med
Johanna där de enligt egen utsago briljerade. Hon blankade också en tenta
och firade jul i Helsingfors.

Ledamot Julia har sysslat med JML där ett HBTQ projekt har varit i fokus.
I övrigt har hon firat jul, varit hemma och åkt till landet.

Ledamot Desirée har också varit med och startat upp projekt i JML. I övrigt
har hon pluggat mycket, stressat mycket och firat jul.

Revisor Mathilda har haft fullt upp med MedTech Evening och är lättad
samt glad att det gick bra. Hon skrev också en tenta i reglerteknik där hon
faktiskt lyckades skriva en uppgift vilket möts med applåder från mötet. Hon
är taggad på omtentor i vår.

Revisor Martin har jobbat, mexat, programmerat och varit lite förkyld sedan
han fick sin booster-shot.
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Nu är det dags för månadsrapporter från resterande nämnder och Vice Ord-
förande Andrea tar ordet. Hon tycker att många har varit dåliga på att lämna
in månadsrapporter, i synnerhet i tid. Man kommer fram till att ställa större
krav på PNS att lämna in månadsuppdateringar.

4 Diskussion & Beslutspunkter

4.1 SM

Nathalie berättar att det ska bestämmas datum för SM#4 och att man bor-
de börja tänka på efterträdare till styrelsen.

Årets kamrat ska framröstas och detta ska sedan lämnas in till THS till-
sammans med det justerade protokollet som måste vara färdigt den 3e april.
Sektionsmötet måste således hållas med lite marginal. 22 mars kommer man
fram till, dels för att det ska fungera med tentor, valpub och justering av
protokoll.

Skulle Covid-19 fortfarande vara en grej så måste möjligheten att hålla mötet
i THS lokaler utredas. Målet är att ha det på plats förutsatt att saker inte
spårar ur fullständigt.

4.2 Middagar

Nathalie talade med Maskinsektionens kassör under diplomeringen och de
kollar på datum för när de ska bjuda in styrelsen till middag, då måste pre-
senten som styrelsen fick senast öppnas innan detta.1

Johanna tar ordet, styrelsen har ganska många innestående middagar att bli
inbjudna till. Nu när restriktionerna är som de är så bör man vänta till feb-
ruari och se hur saker utvecklas. I övrigt bör kontakt upprättas med Bergs-
och Flygsektionen samt Energi och Miljö för att få till lite nya samarbeten.

Något annat måltidsrelaterat som diskuteras är att hålla en kanslifrukost
vilket skulle vara en bra sak för att se hur saker allmänt står till på CBH2.

4.3 TF 150 år

Styrelsen har bjudits in till Teknologföreningens 150-års jubileum i Helsing-
fors! Stämningen höjs märkbart i mötet men lite mer sorgset blir det då
styrelsen bara får två biljetter till själva festen. Enligt utsago ska dock silli-
sen som hålls dagen efter festen också vara en härlig tillställning. Samtliga i

1Presenten är dold i en metallcylinder
2Skolan för kemi, bioteknologi och hälsa
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styrelsen är taggade.

Mötet tar middagspaus klockan 18:52.

Efter en La Campus-sponsrad festmåltid återupptas mötet klockan 19:57.

4.4 Verksamhetsplan 21/22

Mötet går igenom den kontinuerliga verksamhetsplan som finns på Google
Drive och diskuterar hur det har gått hittills med att uppnå målen samt vad
man kan göra med den resterande tid man har kvar som styrelse.

4.5 Följa upp verksamhetsplan 20/21

Styrelsen följer upp strategiarbetet från tidigare verksamhetsår. Mötet kom-
mer bland annat fram till att göra en version av Ettans guide tillägnad
internationella studenter för att hjälpa till med internationaliseringen av sek-
tionen.

4.6 Budget

Daniel berättar lite översiktligt om budgetläget. Det går att konstatera att
styrelsen har lagat väldigt studentikosa styrelsemiddagar då det återstår en
stor del av budgeten till det ändamålet.
Studienämnden har varit duktiga på att hålla evenemang men med nytt
bidrag från CBH finns det fortfarande ett överflöd.

4.7 Train-the-trainer

Nathalie fick ett mail från studiemiljöansvarig på THS angående en utbild-
ning som man går på 2-3 gånger, rekommenderat för JML eller mottagnings-
ansvariga. Mötet diskuterar vilka de ska skicka och bestämmer sig preliminärt
för Ledamöterna Julia och Dessie.

4.8 Brunch

En ettans brunch skall hållas där den 13 februari preliminärt spikas som da-
tum för att inte alla ska vara för sargade från Åreresan.

Styrelsen ska också styra ihop en sektionsbrunch! Man kommer på den bril-
janta men något självdestruktiva idéen att hålla den dagen efter Funq.

4.9 Funq

Styrelsen ska ju hålla i en Funq-gasque! Tema, datum och tema skall spi-
kas! Efter många om och men kommer styrelsen fram till att hålla den i

, den och temat blir förstås ingenting annat än .
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4.10 Hedersutmärkelse

Styrelsen diskuterar årets eventuella hedersutmärkelse.

5 Övriga frågor

Nathalie bygger upp förväntningarna och säger att hon har tänkt på ett ämne
en längre tid, nämligen att vi ska införskaffa egna ordensband till sektionen.
Mötet ställer sig väldigt positiva till detta.

6 Nästkommande möte

Nästa möte skall hållas om ungefär två veckor.

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötet avslutas egentligen 22:21 men Ordförande Nathalie uppvisar smärre
OCD-tendenser och vägrar stänga mötet vid denna tidpunkt.

Ordförande Nathalie Wehlin stänger mötet klockan 22:22:00.

Vid protokollet Justeras

David Nissolle
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Nathalie Wehlin
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS
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